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Vragen van het lid Hilkens (PvdA) aan de staatssecretaris van Veiligheid en 
Justitie over baby Donna (ingezonden 15 oktober 2012). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het artikel over baby Donna en de op handen 
zijnde uitspraak van de Belgische rechter?1 

Vraag 2
Is een dergelijk drama, zoals rond baby Donna in 2005, op dit moment nog 
mogelijk in Nederland? Zo ja, welke beleidsregels zouden een dergelijke zaak 
tegenwoordig onmogelijk maken? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat dit drama voor baby Donna hopelijk vandaag tot een 
eind zal komen? Zal de uitspraak van de Belgische rechter consequenties 
hebben voor baby Donna, ervan uitgaande dat u op de hoogte bent van de 
uitspraak? Zo ja, welke? 

Vraag 4
Hoe vaak is er de afgelopen tien jaar gebruik gemaakt van het draagmoeder-
schap? Hoe vaak heeft dat geleid tot problemen vergelijkbaar met het drama 
rond baby Donna? Hebt u inzicht in hoe draagmoederschap in andere 
Europese landen is geregeld? Zo ja, is de regelgeving wezenlijk anders met 
de regelgeving in Nederland? 

Vraag 5
Is er op Europees niveau de afgelopen jaren gesproken over draagmoeder-
schap? Zo ja, wat is er besproken en afgesproken in Europees verband over 
draagmoederschap? 

Vraag 6
Als dit onderwerp niet op de Europese agenda heeft gestaan, bent u van 
mening dat dit, gezien het grensoverschrijdend karakter, op de Europese of 
internationale agenda geplaatst moet worden? Zo nee, waarom niet? Zo ja, 
wat gaat u doen om dit te bereiken? 

1 AD, 12 oktober 2012
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Vraag 7
Is (aanvullende) nationale of Europese regelgeving nodig om draagmoeder-
schap beter te stroomlijnen en kinderhandel te voorkomen? Zo nee, waarom 
niet? Zo ja, wat moet er veranderen en hoe gaat dat ze beslag krijgen?
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